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Protokół Nr 20/2016 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 13 września 2016 r. godz. 15.02-16.15 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum na 

podstawie listy obecności.  

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję RM w dniu 16 września  

2016 r. w sprawie: 

 

1) aktualizacji Strategii Zrówno-

ważonego Rozwoju Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2014 – 2020  

(pkt III poz. 3) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił uwagę,  

że w przedmiotowym projekcie uchwały zawarte są 

statystyki z lat 2007 – 2008, nie prezentuje on 

natomiast analogicznych danych za lata 2014 – 

2015. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Planowania  

i Rozwoju – Pan Michał Wacławik wyjaśnił,  

że aktualizacja Strategii przeprowadzana jest co 

roku. Obecna zmiana jest wynikiem wniosków 

Komitetu Monitorującego Strategię i dotyczy 

wskaźników, natomiast dane w strategii będą 

przedmiotem przyszłorocznej  aktualizacji. 

Radny Andrzej Pałka stwierdził, że powinny zostać 

zaktualizowane dane dotyczące oświaty, jak również 

dotyczące ilości mieszkań oddanych w stosunku  

do liczby osób uprawnionych. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata stwierdził, że można 

uzyskać informacje, o których mówi Radny  

A. Pałka, jednak wskaźniki pokazują dane na lata 

poprzedzające Strategię. 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił uwagę, że na 

stronie 15 nie jest sprecyzowane, w jakich 

jednostkach podane są informacje dotyczące 

przemysłu i budownictwa. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – M. Łata zwrócił się do Zastępcy 

Naczelnika Wydziału Planowania i Rozwoju – Pana 
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2) uchwalenia Zintegrowanej strategii 

dla obszarów funkcjonowania miast 

tracących funkcje społeczno-

gospodarcze – Ostrowiec 

Świętokrzyski, Starachowice, 

Skarżysko – Kamienna w ramach 

porozumienia „Trójmiasto nad 

Kamienną” (pkt III poz. 4) 

 

 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia udzielane przez 

przedszkola prowadzone przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski (pkt III  

poz. 8) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michała Wacławika o uzupełnienie brakujących 

danych na pozostałych Komisjach RM. 

Radny Aron Pietruszka zwrócił uwagę, że Komisja, 

nie dysponując pełnymi danymi, nie powinna 

opiniować projektu uchwały. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

poinformowała, że jeśli przeszkodą w opiniowaniu 

są niepełne dane, Komisja może odmówić 

zaopiniowania projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – M. Łata zaproponował ustalenie 

kolejnego posiedzenie Komisji na dzień  

16.09.2016 r. o godz. 13.45 (na 15 minut przed sesją 

Rady Miasta). 

 

Członkowie Komisji – z uwagi na brak pełnych 

danych - przełożyli opiniowanie projektu uchwały 

na posiedzenie w dniu 16.09.2016 r. o godz. 13.45. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Zintegrowanej strategii dla obszarów 

funkcjonowania miast tracących funkcje 

społeczno-gospodarcze – Ostrowiec Świętokrzyski, 

Starachowice, Skarżysko – Kamienna w ramach 

porozumienia „Trójmiasto nad Kamienną” (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem, jak 

ustalane są godziny pobytu dziecka, w oparciu  

o które wyliczana jest opłata. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

– Pan J. B. Malinowski wyjaśnił, że w ostrowieckich 

przedszkolach zainstalowany jest system Netcom. 

Po 5 godzinach od zalogowania do tego systemu, 

naliczana jest opłata w wysokości 1 zł za godzinę. 

Radna Małgorzata Krysa zwróciła się z zapytaniem, 

czy możliwe jest dofinansowanie większej ilości 

godzin pobytu dziecka w przedszkolu. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

wyjaśniła, że są takie możliwości, jednak w tym 

momencie koszt wprowadzenia systemu i pobytu 

dziecka i tak przekracza kwotę ponoszonych opłat. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola prowadzone przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski (pkt 

III poz. 9) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem, czy 

proponowane zmiany zostały zaopiniowane przez 

związki zawodowe. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

– Pan J. B. Malinowski wyjaśnił, że projekt uchwały 

został zaopiniowany przez związki zawodowe 

nauczycieli. 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił się z prośbą  

o wyjaśnienie, jakiego rzędu podwyżki dla 

nauczycieli zakłada ten projekt uchwały. 

Naczelnik WESS – Pan J. B. Malinowski wyjaśnił, 

że zwiększeniu ulega odpis na dodatek motywacyjny 

i wyniesie on od 3% do 30% wynagrodzenia 

zasadniczego. Dodatek przyznawany będzie 

uznaniowo, w oparciu o regulamin, dwukrotnie  

w ciągu roku, na okres 5 miesięcy. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

wyjaśniła, że zmiana jest podyktowana długofalową 

polityką oświatową Gminy. Dodatek będzie miał na 

celu nagrodzenie nauczycieli, którzy osiągają 

najlepsze wyniki, jak również zachęcenie 

nauczycieli do ponadstandardowej pracy. 

Radny Kamil Stelmasik zwrócił się z zapytaniem,  

w jaki sposób będą  wybierani nauczyciele, którym 

przyznane będą dodatki. 

Wiceprezydent Marzena Dębniak wyjaśniła, że to 

dyrektor szkoły wie, jak pracują nauczyciele  

i dlatego to on będzie podejmował decyzję  

w sprawie przyznania dodatku. Większe wydatki 

będą natomiast uzgadniane z Prezydentem Miasta. 

Radny Andrzej Pałka zwrócił uwagę, że zgodnie  

z art. 10 Karty Nauczyciela, na płacę nauczyciela 

składa się płaca zasadnicza i dodatki. W związku  

z powyższym, zwrócił się z prośbą  

o przeanalizowanie kwestii przyznania dodatków dla 

każdego nauczyciela. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata stwierdził,  

że przyznanie dodatku wszystkim nauczycielom nie 

motywowałoby ich do lepszej pracy. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

zwróciła uwagę, że znikły godziny wynikające  

z Karty Nauczyciela, obecnie etat to 40 godzin.  

Na dzień dzisiejszy nauczyciel może być 

zatrudniony na tyle godzin w szkole, możliwe 

będzie więc zwiększenie ilości zajęć, kółek. 

Wprowadzenie dodatku jest ukłonem w stosunku  

do nauczycieli osiągających najlepsze efekty.  

Radna Małgorzata Krysa stwierdziła, że nauczyciele 

pracujący z uczniami osiągającymi lepsze wyniki 

będą mieli większe szanse na otrzymanie takiego 

dodatku niż nauczyciele pracujący z uczniami 

słabszymi. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 
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5) zmieniająca uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2016 rok (pkt III poz. 

10) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

wyjaśniła, że w przypadku przyznawania dodatków, 

wyniki pracy nauczycieli muszą być widoczne. 

Nauczyciel otrzymujący dodatek powinien 

wyróżniać się zwoją pracą. 

Radna Małgorzata Krysa stwierdziła, że dobrze 

byłoby zwrócić uwagę na nauczycieli pracujących  

z uczniami słabszymi. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata zwrócił uwagę,  

na szeroki  wachlarz kryteriów przyznawania 

dodatków motywacyjnych. 

Wiceprezydent Marzena Dębniak stwierdziła, że 

jeśli dodatek ma spełniać swoje zadanie, to muszą 

być nagradzani dobrzy nauczyciele, którzy zasługują 

na to wyróżnienie. 

Radna Małgorzata Krysa zwróciła się z zapytaniem, 

czy rodzice nie mogliby mieć głosu w kwestii 

przyznawania dodatków. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

wyjaśniła, że przede wszystkim powinny być brane 

pod uwagę osiągnięcia nauczyciela i stwierdziła, że 

nauczyciel z zasady powinien dobrze wykonywać 

swoje obowiązki. Przypomniała, że dodatki 

motywacyjne są kontynuacją zmian 

zapowiedzianych przy restrukturyzacji sieci szkół  

w mieście. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu) 

 

Prezydent Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – Pan 

Jarosław Górczyński poinformował, że – doceniając  

ciężką pracę członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych –  

na najbliższej sesji Rady Miasta zaproponuje 

wniesienie autopoprawki zwiększającej 

wynagrodzenie za udział w jednym posiedzeniu  

do 145 zł, natomiast w przypadku 

Przewodniczącego – do 150 zł. Władze miasta 

starają się walczyć z problemem alkoholizmu, ale 

również zapobiegać temu problemowi, aktywizując 

młodzież.  

Radny Aron Pietruszka zwrócił uwagę, że na 

każdym spotkaniu Rad Osiedlowych porusza się 

problem osób nadużywających alkoholu.  

Prezydent Jarosław Górczyński przypomniał, że 

Rada Miasta podjęła już uchwałę w sprawie 

zmniejszenia liczby koncesji na sprzedaż alkoholu. 

Zauważalny jest jednak w Ostrowcu 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) użyczenia miejskich obiektów 

sportowych administrowanych przez 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 

Ostrowcu Świętokrzyskim na rzecz 

„KP KSZO 1929 Ostrowiec 

Świętokrzyski” (pkt III poz. 19) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawozdanie z realizacji budżetu 

gminy Ostrowiec Świętokrzyski za I 

półrocze 2016 r.  

Świętokrzyskim problem osób  uzależnionych od 

alkoholu. 

Radna Małgorzata  Krysa zwróciła się z zapytaniem, 

na czym polega praca Komisji i jak wyłaniani są jej 

członkowie. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

wyjaśniła, że Gminna Komisja Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych powoływana jest zgodnie 

z obowiązującymi przepisami. W tym roku odbyła 

ona ogółem 32 posiedzenia, w tym 12 posiedzeń  

w pełnym składzie, zajmując się 562 wnioskami 

(średnio 18 wniosków na posiedzenie).  

Na posiedzenie, poprzedzone wywiadem 

środowiskowym, przychodzą osoby nadużywające 

alkohol, wzywani są również członkowie rodziny.  

Z osobami tymi przeprowadzane są rozmowy, jeśli 

nie chcą poddać się leczeniu, sprawa kierowana jest 

do Sądu. W tym roku do Sądu skierowano już  

78 wniosków w powyższych sprawach.  

Następnie Radna Małgorzata Krysa zwróciła się  

z zapytaniem, ilu członków liczy GKRPA. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

– Pan Jan B. Malinowski wyjaśnił że Komisja liczy 

12 członków, jednak głównie  Komisja pracuje  

w dwóch zespołach i większość spotkań nie odbywa 

się w pełnym składzie.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na 2016 rok 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu)  

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie użyczenia 

miejskich obiektów sportowych administrowanych 

przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Ostrowcu Świętokrzyskim na rzecz „KP KSZO 

1929 Ostrowiec Świętokrzyski” (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

Prezydent Miasta – Pan Jarosław Górczyński 

podziękował za jednomyślność członków Komisji. 

Stwierdził, że goście podkreślają stan techniczny  

obiektów sportowych administrowanych przez 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji i skierował na 

ręce Dyrektora MOSIR – Pana Mariusza Rokity 

podziękowania do pracowników tej jednostki. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski za I półrocze 2016 r. (sprawozdanie 
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III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tematy z planu pracy Komisji  

na 2016 r.: 

 

 Działania promujące poszczególne 

sekcje i kluby sportowe działające  

w Ostrowcu Świętokrzyskim – 

rekomendacja wydania broszury 

informacyjnej o wszystkich 

dyscyplinach sportowych lub 

stworzenia wspólnej strony www. 

 Organizacje pomocowe w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – rekomendacja 

uaktualnienia informatora. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – 

Pan Mariusz Rokita wyjaśnił, że MOSIR nie ma  

w swoim zakresie promocji sekcji i klubów 

sportowych i stwierdził, że kluby sportowe same 

powinny zadbać o swoją promocję. Nadmienił 

również, że MOSIR chętnie będzie udostępniał 

przekazane przez te kluby informacje, jednak nie ma 

wpływu na to, czy kluby będą je przekazywały. 

Przypomniał, że kluby sportowe dostają dotacje  

z Urzędu Miasta. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata zaproponował, żeby 

takie działania powinny zostać wpisane w konkursy 

organizowane przez WESS. 

Radny Kamil Stelmasik stwierdził, że MOSIR 

powinien integrować wszelkie działania sportowe  

w mięście. Koszt wydania broszury wyniósłby  

500-900 zł, jednak przyniósłby wymierne efekty. 

Pojawiło się i wciąż pojawia coraz więcej inicjatyw  

i mieszkańcy miasta, rodzice są zdezorientowani. 

Jego zdaniem, dobrym rozwiązaniem byłby 

sportowy portal miejski, jednak strona Urzędu 

Miasta nie jest dobrym miejscem na takie 

informacje. Radny K. Stelmasik poinformował,  

że jest właścicielem domeny 

www.sportowyostrowiec.pl, na bazie której można 

by było stworzyć taki portal. Zwrócił również 

uwagę, że obecnie wiedza o dyscyplinach 

sportowych uprawianych w mieście jest bardzo 

rozproszona i warto byłoby ją usystematyzować.  

Dyrektor MOSiR – Pan Mariusz Rokita  

poinformował, że informatycy MOSIR wprowadzają 

informacje na stronę, jednak MOSIR nie może 

promować klubów sportowych, ale może jedynie 

informować o ich działalności. MOSIR nie 

dysponuje również instrumentami, które zmusiłyby 

kluby do przekazywania informacji, Stwierdził 

również, że dobrym wyjściem z tej sytuacji byłoby 

wprowadzenie w umowie dotacyjnej zapisów 

dotyczących przekazywania informacji o swej 

działalności. Zdaniem Dyrektora M. Rokity, ulotka 

byłaby dobrym rozwiązaniem. 

Radny Kamil Stelmasik stwierdził, że MOSIR 

powinien integrować kluby działające w mieście. 

Radny D. Kaszuba zwrócił uwagę, że w porządku 

posiedzenia  jest również mowa o wydaniu broszury 

informacyjnej dotyczącej instytucji pomocowych  

i przypomniał, że zwracał się z prośbą o wydanie 

takiego informatora. Przypomniał, że w mieście 

http://www.sportowyostrowiec.pl/


7 
Protokół Nr 20/2016 z posiedzenia Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 13 września 2016 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

rozpoczęło działalność Centrum Aktywności 

Obywatelskiej, w którym siedzibę ma wiele 

instytucji pomocowych i stwierdził, że należałoby 

wznowić informator w formie broszury, w której 

zawarte byłyby informacje o tym centrum. 

Pracownik Agencji Rozwoju Lokalnego Sp. z o.o. – 

Pani Sylwia Ojczymek poinformowała, że ARL  

Sp. z o.o. deklaruje gotowość zajęcia się tematem 

wydania w ramach jednej broszury informatora  

o instytucjach pomocowych i klubach sportowych, 

jednak musza znaleźć się na to środki finansowe. 

Spółka widzi potrzebę wydania takiej publikacji, aby 

dotrzeć np. do seniorów, gdyż właśnie oni mogliby 

mieć większe poczucie bezpieczeństwa, dysponując 

takim informatorem. Nadmieniła, że wiele osób 

przychodzi do Centrum Aktywności Obywatelskiej  

z pytaniem, gdzie mogą uzyskać pomoc w danej 

kwestii.  

Skarbnik Miasta – Pani Elżbieta Pichór 

przypomniała,  że portal miejski to nie tylko strona 

Urzędu Miasta i można na nim znaleźć wszystkie 

potrzebne informacje. Obecnie źródłem 

najaktualniejszych informacji jest internet, z którego 

korzysta większość ludzi. Przypomniała również,  

że broszura informacyjna była już kilkakrotnie 

wydawana.  

Radny Dariusz Kaszuba stwierdził, że papierowa 

forma broszury powinna być nadal stosowana, 

zwłaszcza w stosunku do osób starszych, którzy 

najczęściej nie korzystają z internetu. Zdaniem 

Radnego, nie zawsze możliwe jest skorzystanie 

internetu, natomiast zawsze można skorzystać  

z wersji papierowej. 

Radny Kamil Stelmasik przychylił się do wniosku 

Radnego Dariusza Kaszuby odnośnie wydania 

broszury w wersji papierowej. 

Pani Sylwia Ojczymek zwróciła uwagę, że  

w mieście zauważalny jest problem e-wykluczenia, 

natomiast ludzie przychodzący do CAO, często 

mający problemy z poruszaniem się, często pytają, 

gdzie mogą zwrócić się z danym problemem. 

Broszura byłaby takim kompendium wiedzy dla 

mieszkańców, gdzie się udać, aby otrzymać pomoc.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata zasugerował,  

by w celu sfinansowania publikacji, oddać w niej 

część miejsca pod reklamy i stwierdził,   

że przeanalizowanie tego tematu byłoby łatwiejsze, 

gdyby powstał kosztorys.  

Skarbnik Miasta – Pani Elżbieta Pichór zwróciła 

uwagę, że instytucje pomocowe, kluby sportowe 

często się zmieniają i stwierdziła, że po kilku 

miesiącach broszura może okazać się nieaktualna  

i tym samym może wprowadzać mieszkańców  
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- Ostrowiecka oświata  

po restrukturyzacji. 

 

 

 

Sprawy różne: 

 

- 50 – lecie Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 

Ostrowieckiej 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- ustalenie terminu posiedzenia Komisji 

w Galerii Fotografii Miejskiego Centrum 

Kultury 

w błąd.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata stwierdził,  

że w broszurze można umieszczać linki do stron 

instytucji, gdzie każdy mógłby sprawdzić aktualność 

danych. 

Radny Kamil Stelmasik zaproponował umieszczanie 

danych ogólnych instytucji i ich adresu  

e-mailowego.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata zwrócił się z prośbą 

do Pani Sylwii Ojczymek o przedstawienie kosztów 

wydania informatora. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

informacje w sprawie: 

 Działania promujące poszczególne sekcje  

i kluby sportowe działające w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – rekomendacja wydania 

broszury informacyjnej o wszystkich 

dyscyplinach sportowych lub stworzenia 

wspólnej strony www. (załącznik do protokołu) 

 Organizacje pomocowe w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – rekomendacja uaktualnienia 

informatora (załącznik do protokołu). 

 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

informację dotyczącą Ostrowieckiej oświata  

po restrukturyzacji. (załącznik do protokołu) 

 

 

 

 

Radny Kamil Stelmasik poinformował,  

że Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Ostrowieckiej 

obchodzi w tym roku 50- lecie swego istnienia.  

Z związku z powyższym, zaproponował napisanie 

listu gratulacyjnego, jednocześnie motywującego  

do dalszej pracy, aby jeszcze bardziej pobudzić  

do działania członków Towarzystwa. 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił uwagę, że nie jest 

znany termin uroczystości z tej okazji. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata stwierdził, że gdy 

będzie znany termin uroczystości, list gratulacyjny 

zostanie z pewnością skierowany na ręce 

Przewodniczącego TPZO przez Przewodniczącą 

Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan M. Łata przypomniał,  

że w planie pracy Komisji na 2016 r. uwzględnione 



9 
Protokół Nr 20/2016 z posiedzenia Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 13 września 2016 r. 

zostało posiedzenie Komisji w Galerii Fotografii 

Miejskiego Centrum Kultury.  

Następnie, członkowie Komisji ustalili,  

że posiedzenie odbędzie się w dniu 28 lub 29 

września 2016 r. Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu – Pan M. Łata 

poinformował, że dokładny termin zostanie 

uzgodniony z Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury 

– Panią Elżbietą Baran  i zostanie podany członkom 

Komisji na posiedzeniu w dniu 16.09.2016 r. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: 16.09.2016 r. godz. 13.45 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

  

Anna Krakowiak                  Przewodniczący Komisji 

                                 Mariusz Łata 

 

   

 


